

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS TO BE RENDERED IN LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 12/2/02. THE SUPREME COURT OF CANADA ANNOUNCED TODAY THAT JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL WILL BE DELIVERED AT 9:45 A.M. ON THURSDAY, FEBRUARY 14, 2002. THIS LIST IS SUBJECT TO CHANGE.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 12/2/02. LA COUR SUPRÊME DU CANADA ANNONCE QUE JUGEMENT SERA RENDU DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES LE JEUDI 14 FÉVRIER 2002, À 9 H 45. CETTE LISTE EST SUJETTE À MODIFICATIONS. SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

1. *Commission des droits de la personne et des droits de la jeunesse - c. - Communauté urbaine de Montréal (service de police) - et - J.S., Procureure générale du Canada, Procureur générale du Québec* (Qué.) (Civile) (28685)
 2. *Regenair Inc. - c. - Quebecor Printing Memphis Inc.* (Qué.) (Civile) (28677)
 3. *Daniel Taylor/D.J. Taylor & Associates Inc. v. Annie Elena Finnuk - and - Maryse Vallières* (Que.) (Civil) (28721)
 4. *Her Majesty the Queen - v. - Jerimiah Josia Johnson* (B.C.) (Criminal) (28945)
 5. *Her Majesty the Queen - v. - Daniel George Edgar* (B.C.) (Criminal) (28946)
 6. *Friends of the Calgary General Hospital Society, as representatives of the ratepayers of the City of Calgary and residents of Southern Alberta - v. - Her Majesty the Queen in right of Canada, Her Majesty the Queen in Right of Alberta as represented by the Minister of Public Works, Supply and Services and the Minister of Environmental Protection, City of Calgary and Calgary Regional Health Authority* (Alta.) (Civil) (28812)
 7. *Walter Obodzinsky (alias Wlodzimierz ou Volodya Obodzinsky) - c. - La Ministre de la Citoyenneté et de l'Immigration* (CF) (Civile) (28622)
 8. *Donna Nicole Lacroix v. Francis Stephen Dominique* (Man.) (28796)
 9. *District of Parry Sound Social Services Administration Board v. Ontario Public Service Employees Union, Local 324* (Ont.) (28819)
-